
  
 
 
 
 

 
  R E P UB L IK A H RV A T SK A 
SISAČKO - MOSLAVAČKA ŽUPANIJA    
                 GRAD SISAK 
          GRADONAČELNICA                        
 
KLASA: 050-03/19-01/12 
URBROJ: 2176/05-01/1-18-2 
 
Sisak, 11. lipanj 2019. 
 
                                                                          GRADSKO VIJEĆE GRADA SISKA 
                                                                                 n/r Ivane Krčelić, predsjednice 
 
PREDMET: Organizacija koncerta Hladnog piva i financijska potpora ženskoj  
                      vokalnoj skupini „Lađarice“, Darjan Vlahov, odgovori na vijećnička,                       
                     -dostavljaju se. 
 
                      Na 11. sjednici Gradskog vijeća Grada Siska održanoj 17. travnja 2019. godine, 
vijećnik Darjan Vlahov je postavio dva vijećnička pitanja: 
 
1. Ako netko očekuje dobiti 200 tisuća kuna, a prostor mu je iznajmljen za 10 tisuća kuna, a 
gradska firma može pružati istu tu uslugu, zašto ŠRC Ugostiteljstvo nije organiziralo koncert 
Hladnog piva u Ledenoj dvorani u Sisku i zaradilo još više novaca?  
 
2. Ženska vokalna skupina „Lađarice“ nisu ostvarile nikakva financijska sredstva. Osvojile su 
dvije zlatne medalje u Šibeniku, sudjeluju na svim susretima klapa, a često nastupaju i za sam 
Grad Sisak. Zašto one nisu zaslužile dobiti niti jednu jedinu kunu od Grada Siska?  
 
Sukladno članku 53. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Siska („Službeni glasnik Sisačko-
moslavačke županije“ broj 12/09, 20/09, 9/10, 4/13, 6/13-pročišćeni tekst, 11/13, 13/13, 
20/17, 13/18 i 18/18-pročišćeni tekst), dostavljaju se sljedeći odgovori: 
 
1. Vijećnik Vlahov je već dokazao da mu računske operacije zbrajanja i oduzimanja nisu baš 
bliske, iako ih je trebao savladati najkasnije u 4. razredu. Zar mislite da je Hladno pivo 
nastupilo besplatno iz ljubavi prema tvrtki koja ih je angažirala? Zar mislite da su se 
pozornica i razglas teleportirali iz svemira u dvoranu ili je možda netko za velike novce 
odradio taj dio posla? Zar mislite da su deseci i deseci konobara i zaštitara volontirali na 
koncertu? Naime, organizator koncerta nije pročelnik u Županiji koji ne zna zbrajati i 
oduzimati ili npr. ravnatelj Svemirskog centra kojem plaću isplaćuje Županija iz blagajne koju 
pune porezni obveznici, već poduzetnik koji se na tržištu bori i probija isključivo svojim 
radom i osobnim zalaganjem. Kamo sreće da u Sisku imamo više takvih. Da vama ravno iz 
svemira u džepove ne padaju novčeki bili bi kruha gladni da morate nešto organizirati i na 
kraju podvući crtu nakon svih prihoda i rashoda. 

 



ŠRC ugostiteljstvo je integralni dio ŠRC-a osnovan kao trgovačko društvo u vlasništvu 
ustanove da bi se mogao zakonito registrirati za obavljanje hotelijerske djelatnosti u 
Zaostrogu, što ustanova ne može, i da pruža ugostiteljsku uslugu na kupalištu Zibel nakon što 
smo vidjeli ružne posljedice matansko/hadezeovskog udruženog poduhvata. Nije posao ŠRC 
ugostiteljstva otimati posao i egzistenciju privatnim poduzetnicima. 
 
2. „Lađarice“ nisu pored drugih iznimnih i mega uspješnih vokalnih sastava u Sisku, kojima 
smo osigurali znatna sredstva za rad, zadovoljile kriterije natječaja. Ograničena sredstva treba 
raspodijeliti tako da se nagradi kvaliteta, a ne da se dijeli svima pomalo pa da nitko ne bude 
sasvim nezadovoljan, a najbolji ne dobiju dovoljno. 
 
 
                     S poštovanjem, 
 
 
 
                                                                                              GRADONAČELNICA 
 
 
                                                                                                Kristina Ikić Baniček  
 
 
                       
 


